

53. 20 déc. *Le secrétaire aux Colonies au Gouverneur général.* Offre aux hauts commissaires des dominions les avantages fiscaux accordés aux ambassadeurs étrangers 49

1925

54. 17 juin *Le secrétaire aux Colonies au Gouverneur général.* Demande une réponse concernant l'utilisation des services des délégués commerciaux des dominions par les autres parties de l'Empire 49

55. 2 juill. *Le secrétaire aux Colonies au Gouverneur général.* Demande des nouvelles du projet de nomination d'un ministre canadien à Washington 50

56. 3 juill. *Le Gouverneur général au secrétaire aux Colonies.* Assure que le gouvernement britannique sera informé de toute démarche avant la nomination d'un ministre canadien à Washington 50

CHAPITRE II

SUITES DE LA GUERRE

PARTIE 1

INTERVENTION CANADIENNE
EN RUSSIE

1918

57. 14 nov. *Le Premier ministre par intérim au ministre des Forces militaires Outre-mer.* Demande instamment le rapatriement des Forces canadiennes en Sibérie 51

58. 20 nov. *Le Premier ministre au Premier ministre par intérim.* Pense que les Forces canadiennes devraient rester en Sibérie 51

59. 22 nov. *Le Premier ministre par intérim au Premier ministre.* Rapporte qu'il y a opposition à l'expédition sibérienne 52

60. 24 nov. *Le Premier ministre au Premier ministre par intérim.* Recommande que les troupes demeurent en Sibérie 52

61. 25 nov. *Le Premier ministre par intérim au Premier ministre.* Rapporte qu'on s'oppose vivement à prolonger la participation canadienne en Sibérie 53

62. 26 nov. *Le Premier ministre par intérim au Premier ministre.* Suggère de limiter la durée du service canadien en Sibérie 53

53. Dec. 20 *Colonial Secretary to Governor General.* Extends tax benefits of foreign ambassadors to Dominion High Commissioners 49

1925

54. June 17 *Colonial Secretary to Governor General.* Requests reply concerning the utilization of the services of Dominion Trade Commissioners by other parts of Empire 49

55. July 2 *Colonial Secretary to Governor General.* Inquires about proposed appointment of a Canadian Minister at Washington 50

56. July 3 *Governor General to Colonial Secretary.* Promises to inform British Government before any steps are taken toward appointment of Canadian Minister at Washington 50

CHAPTER II

AFTERMATH OF THE WAR

PART 1

CANADIAN INTERVENTION
IN RUSSIA

1918

57. Nov. 14 *Acting Prime Minister to Minister of Overseas Military Forces.* Urges early return to Canada of Siberian Forces 51

58. Nov. 20 *Prime Minister to Acting Prime Minister.* Feels that Canadian Forces should remain in Siberia 51

59. Nov. 22 *Acting Prime Minister to Prime Minister.* Reports opposition to Siberian expedition 52

60. Nov. 24 *Prime Minister to Acting Prime Minister.* Recommends that troops remain in Siberia 52

61. Nov. 25 *Acting Prime Minister to Prime Minister.* Reports strong feeling against continuation of Canadian participation in Siberia 53

62. Nov. 26 *Acting Prime Minister to Prime Minister.* Suggests limitations on Canadian participation in Siberia 53